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1. Valg af dirigent 
a. Lars Lönn vælges til dirigent enstemmigt 

2. Formandens beretning: 
a. Vedhæft Arindams fil 

3. Økonomi: 
a. Kasserer, Mikkel Taudorf, gennemgår regnskabet.  

i. Der er let øget udgifter til årsmødet og dobbelt betaling af CIRSE 
medlemskab 

ii. Igen støttet nogle yngre læger, hvor der ellers har været lidt stille 
forudgående år 

iii. Vedhæft mikkels budget 

4. Revisors beretning 

a. Lars Lönn er foreningens revisor. Beskriver retvisende gennemgang, anbefaler 
godkendelse af regnskabet  

5. Webmasters beretning 

a. Ved seneste GF aftalt opdatering af hjemmesiden, aftalt vi ville få professionel 
assistance.  

b. Desvære haft mange udfordringer det senste år, da hjemmesiden gik ned kort efter 
vores seneste årsmøde. Efter længere tids søgen, viste det sig det angiveligt var 
vores domæne der var opsagt - lidt uklart hvorfor vores licens til DFIR.dk blev 
opsagt, da vi har betalt til domænet. Men da vi erfarer det, var domænet allerede 
solgt igen til anden side, hvorfor det ikke var muligt at få igen. 

c. Efterfølgende startede omfattende arbejde i bestyrelsen, med først gennemgang af 
mulige domæner og så efterfølgende flere møder med Aveo, som vi har haft til at 
hjælpe med ny hjemmeside.  

d. Særligt tilmeldingsdelen har været vanskelig at få op at køre, da det administrativt 
har været meget tungt med mange godkendelser og der er blevet efterspurgt 
mange officielle papirer helt tilbage til stiftelsen af foreningen.  

e. Beslutter at pensopay droppes og vi forsøger med alternativ (fx en formular løsning) 
på hjemmesiden 

6. Financielle / indkomne forslag 

a. Ingen forslag 

7. Valg af bestyrelsen og revisor 

a. Siddende bestyrelse ønsker at fortsætte 

b. Dennis Bregner Zetner vælges ind i bestyrelsen 

8. Evt: 
a. Petra informerer om SoMe arbejde,  

i. Har forsøgt at reklamere når folk fra foreningen har været aktive på 
konferencer rundt om i verden samt ved spændende kurser 

ii. Opfordrer til at alle medlemmer endelig skal sende spændende ting og 
forslag som kan være interessante for andre IR-interesserede  


